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شهروند| اين روزها تمام حواس فوتبالی ها به مسابقه 
حساسی است که روز پنجشنبه در شهرستان جم برگزار 
 می شــود؛ ديدار پارس جنوبی و پرسپوليس که يک سر 
آن مهدی تارتار سرمربی پرسپوليسی تيم جنوبی است 
و  طرف ديگرش برانکويی که می خواهد در کســب جام 
هت تريک کند. در اين شرايط اتهام های زيادی به مهدی 
 تارتار زده شده و خيلی ها تصور می کنند که او شايد تمام 
توانش را برای بازی پنجشنبه نگذارد؛ هرچند که  خودش 
حرف های جالبی دراين باره می زند. گفت وگو با مهدی 

تارتار را بخوانيد:   
  سرنوشــت قهرمانی به هفته آخر ليگ برتر 
کشيده شــد و حالا بايد يکی از پرحاشيه ترين 

مسابقات  را در جم مقابل اين تيم انجام بدهيد.  
قبــل از هر چيزی بايــد به يک واقعيت اشــاره کنم. 
همه می دانند که چه مشــکلات زيادی را تجربه کرديم 
و با  بحران مالی شديد روبه رو بوديم. بازيکنان و مربيان 
باشــگاه پارس در بين تمــام تيم های ليــگ برتری با 
٣٥ درصد  دريافتی کمترين پــول از قرارداد خود را تا به 
اينجای فصل در اين شرايط ســخت اقتصادی دريافت 
کرده  اند. به  همين دليل بايــد بگويم که بازيکنان من از 
همين الان هم قهرمان واقعی ليگ هستند و با اين وضع 
مالی و  مشکلاتی که بوده به تمام معنا شاهکار کرده و با 
غيرت خودشان در تمام بازی ها به زمين رفتند. اگر حق و 
حقوق  اعضای تيم به موقع پرداخت می شد و با مشکلات 
شديد مالی که روی روحيه و انگيزه بازيکنانم تأثير منفی 
در  طول سال گذاشت روبه رو نبوديم،  قطعا می توانستيم 
باز هم نتايج بهتری بگيريم. از طرفی ديگر شــما بودجه 
 باشگاه پارس جنوبی را با بودجه بسياری ديگر از تيم های 
ليگ برتر مقايسه کنيد. آن وقت بهتر متوجه می شويد 
 که با ٣٥ درصد دريافتی و اين اختلاف ســرمايه گذاری 

برای بستن تيم با ساير رقبا با غيرت کار کرديم. 
  درباره بازی سرنوشت ســاز با پرسپوليس 

صحبت کنيد.  

طبيعتا مثل تمام بازی های ديگر برای نتيجه گرفتن و 
نشان دادن توانايی های خودمان مقابل پرسپوليس قرار 
 خواهيم گرفت. کاری به شرايط جدول و حساسيت های 

ايجاد شده نداريم. از نظر ما اين بازی هم مثل 
٢٩  مســابقه ديگری است که در ليگ برتر 
برگزار کرديم. تأکيد بنده روی اين مسأله 
اســت که تلاش می کنيم با  موفقيت از 

زمين خارج شويم. 
   در روزهــای اخيــر حرف و 
حديث های زيــادی درباره تقابل 

شما با پرسپوليس در فضای مجازی 
 به وجود آمده اســت. شــما 

پرسپوليسی هستيد و اين 
تيم برای قهرمان شدن 
در بازی مقابل  پارس به 
يک امتياز احتياج دارد. 

اول از همه بايد بگويم که 
من در مکتبی فوتبال بازی کردم 
و بزرگ شدم که شرافت حرف 

نخســت را در آن 
می زند.  مربيان ما 
علی پروين و ناصر 
ابراهيمــی بودند 

تأکيد  هميشه  که 
داشتند شــرافتمان را 

به هيچ چيزی نفروشــيم و اين  حرف 
و درس بزرگ آنها هميشه آويزه گوش 
من بوده اســت. همه ما به دنبال روزی 

حلال هستيم و قطعا آبرو و  حيثيتمان از 
هر چيزی برايمان مهمتر است.  نکته بعدی 

هم درباره پرسپوليس است. 
  مصاحبه شــما با برنامه فوتبال 
برتر که تأکيد داشتيد دوست داريد 

پرسپوليس قهرمان شود، بهانه خوبی به دست 
شايعه سازان و افراد سودجو داده تا حسابی جو 

را عليه شما کنند. 
وقتی از من سوال شــد، تأکيد کردم که دوست 
دارم در تيمی که خودم در آن مربيگری می کنم 
قهرمان شــود. منتهی تيم  مــا الان چنين 
شــرايطی ندارد و طبيعتا علاقه زيادی دارم 
که پرسپوليس قهرمان شــود، چون خودم 
بازيکن اين تيم  بودم. منتهی در همان 
مصاحبــه گفتم اميــدوارم کار 
قهرمانی پرسپوليس به هفته 
آخر کشيده نشود و اين تيم 
قبل از  هفته آخر قهرمانی 
خود را مسجل کند. چون 
قطعا در جم روز ســختی 
را برای آنهــا رقم خواهيم 
زد. متاسفانه  بعضی ها که 
نمی دانم هدفشان چيست 
و نمی دانم آيا از کسی خط 
می گيرند يــا نه،  فقط آن 
قسمتی  را که خودشان 
 دوســت داشــتند از 
برداشــتند  مصاحبه 
و تنهــا ايــن بخش 
حرف هــای من که 
دارم  دوست  گفتم 
قهرمان  پرسپوليس 
 شــوند را در فضــای 
مجازی منتشر کردند. 
من ايــن آدم ها را حلال 
نمی کنم و نفر به نفرشان 

را به خدا می سپارم. 
توهين هايی    درباره 

که در شبکه های اجتماعی به شما می شود چه 
صحبتی داريد؟

من در فضــای مجازی هيچ فعاليتی نــدارم و صفحه 
خاصی در اينســتاگرام و شــبکه های اجتماعی ديگر 
ندارم. بــه  طور دقيق نمی دانم چه کســانی فحاشــی 
می کنند و چه حرف هايی می زنند.  ولی سوالم من اين 
اســت که مگر  فوتبال چقدر ارزش دارد که من و امثال 
من و خانواده هايمان به اين شــکل بايد مورد اهانت قرار 

بگيريم؟
  نکته ناراحت کننده اين است که بعداز بازی 
روز پنجشــنبه هر نتيجه ای که رقم بخورد يک 

 طيف از طرفداران به شما اهانت خواهند کرد. 
در همين چند هفته گذشــته مگر به امير قلعه نويی 
به عنوان پرافتخارترين مربی ليگ برتر توهين نکردند؟ 
مگر به  شفر توهين نشــد؟ مگر مربيان بزرگ ديگر در 
اين فوتبال با هجمه فحاشی ها روبه رو نشدند؟ اين بار به 
خاطر  شــرايط جدول قرعه به نام ما افتاده و کاری هم از 
دســتمان بر نمی آيد جز اين که همه چيز و همه آدم ها 
را به خدا  واگذار کنيم. ولی اين فضای بد فرهنگی بايد از 

فوتبال ما ريشه کن شود. 
  اين هجمه و فشارها روی روحيه شما و تيمتان 

تأثير منفی نمی  گذارد؟
به هيچ عنوان، مــا کار خودمان را می کنيم و هدفمان 
موفق شدن در اين بازی اســت. ما با تمام قدرت جلوی 
 پرســپوليس بازی خواهيم کرد و اميدوارم به هدفی که 
داريم برسيم و هواداران و مردم خوب جم و استان بوشهر 
را  خوشحال کنيم. ديديد که جلوی تراکتورسازی هم در 
تبريز با قدرت بازی کرديم و سهميه گرفتن اين تيم را به 

 چالش کشيديم. 
 و حرف آخر... 

بچه های من شــرف دارنــد و برای آبــرو و حيثيت 
خودشــان بازی می کنند  تا موفق شويم. فوتبال است و 
نتيجه آن  غير قابل پيش بينی. مهم اينجاست که ما تمام 
تلاش خود را می کنيم. حرف آخرم هم با آن دســته از  
افرادی است که  فحاشی می کنند و دنبال حاشيه هستند. 
اين دســته از افراد به جای اين که زبانشان برای فحش 
دادن و انگشتانشان  برای تايپ کردن مطالب توهين آميز 
کار بکند،  بهتر است از مغزشان کار بکشند و به اين فکر 
کنند اگر روز  پنجشــنبه مــا کار خارق العاده ای کرديم 

چطور می خواهند با وجدان خودشان کنار بيايند.

مهدى تارتار در گفت وگو با «شهروند» از حواشى قبل از دیدار با پرسپولیس مى گوید:   

على پروین یادم داده شرافتم را نفروشم
  اگر پرسپولیس را بردیم، عذاب وجدان نمى گیرند؟                       بعضى ها بیشتر از مغزشان از زبان و انگشتان شان کار مى کشند

روایت دوستان و نزدیکان بهنام صفوى از روزهاى آخر و سرانجام این خواننده

جایى دور از استیج؛ بسیار دور
آغاز فستیوال فیلم کن

تارانتینو هنوز مهم است

شهروند| جشنواره فیلم کن امروز بعدازظهر آغاز مى شود 
تا در 11 روز آتى قلب سینماى دنیا براى هفتادودومین بار در 
سواحل جنوب فرانسه بتپد. رخدادى که هنوز هم معتبرترین 
فستیوال ســینمایى جهان اســت و در دوره حاضر میزبان 

شمارى از بزرگترین نام هاى دنیاى سینما خواهد بود.
مدیران فستیوال کن که به  سیاق سال هاى اخیر در ستایش 
از بزرگان سینما، پوسترشان را به آنیس واردا، سینماگر تازه 
درگذشته اختصاص داده اند، جشــنواره را با فیلم ترسناك 
مرده ها نمى میرند جیم جارموش افتتاح خواهند کرد. فیلمى 
با بازى  بیل مورى، آدام درایور، تیلدا سوئینتون، استیو بوشمى و 
دنى گلاور که ساعاتى دیگر در کاخ جشنواره روى پرده مى آید 

و از امیدهاى بزرگ نخل طلاى امسال نیز هست. 
امسال در فستیوال کن 21 کارگردان در اندیشه تصاحب 
نخل طلا هســتند که هنوز هم مهمترین جایزه سینمایى 
دنیاست. فیلمسازانى صاحب نام و صاحب سبک چون پدرو 
آلمادوار، برادران داردن، کن لوچ، ترنس مالیک، جیم جارموش، 
عبدالطیف کشیش و البته کوئنتین تارانتینو؛ که با جدیدترین 
فیلم هایشان پا به بهشت سینما گذاشــته اند و سوداى نخل 
طلاى این فســتیوال را دارند. مهمترین فیلم امسال کن اما 
بى تردید روزى روزگارى در  هالیوود کوئنتین تارانتینوست. 
نهمین فیلم این کارگردان که بعد از کش وقوس هاى فراوان 
به جشنواره رسیده است. فیلمى درباره گروه تبهکار منسون 
که شبى در اوت 1969 چند نفر ازجمله شارون تیت، همسر 
باردار  رومن پولانسکى بزرگ را سلاخى کردند. فیلمى پر از 
نام هاى بزرگى چون برد پیت، لئوناردو دى کاپریو، آل پاچینو 
و البته خود تارانتینو؛ که هم جذابیت ســینمایى دارد و هم 
این که جذابیت فرش قرمزهاى فســتیوال را صدبرابر خواهد 
کرد. جالب این که امسال میز داورى فستیوال کن نیز پرستاره 
است. میزى با ریاست الخاندرو گونزالز ایناریتوى مکزیکى؛ که 
پیشتر با فیلم هایى چون  عشق سگى، بابل و زیبا از جشنواره 
کن جایزه برده است. پاول پالیکوفسکى کارگردان لهستانى 
برنده اسکار، یورگس لانتیموس کارگردان یونانى، کلى رایکارد 
کارگردان، فیلمنامه نویس و تدوینگر آمریکایى، آلیس رورواچر 
کارگردان و فیلمنامه نویــس ایتالیایى، ال فانینگ بازیگر زن 
آمریکایى و رابین کامپیو کارگردان فرانســوى دیگر اعضاى 
هیأت داوران کن هستند. کن امسال از همان ابتدا با جنجال 
آغاز شده است. نخستین جنجال این فستیوال را نخل طلاى 
افتخارى رقم زد که قرار شــد بعد از نام هایى چون ژان مورو، 
وودى آلن، برناردو برتولوچى، جین فوندا، کلینت ایســتوود 
و ژان پل بلموندو این بار به آلن دلون افســانه اى اهدا شود؛ که 
این نخل صداى همجنس گرایان را درآورد. جنجال دیگر نیز 
حاصل ادامه دعواى بى سرانجام کن و نتفلیکس براى دومین 
 سال پیاپى است که باعث شد کن که پارسال فیلم هایى چون 
روما، سوگلى، نخستین انســان و تولد یک ستاره را به سبب 
اختلاف با سیاست هاى کمپانى نتفلیکس از دست داده بود، 
امسال هم فیلم کنجکاوى برانگیزى چون مرد ایرلندى مارتین 
اسکورســیزى با بازى آل پاچینو، رابرت دنیرو و جو پشى را از 
دست دهد. مشکل کن با نتفلیکس ریشه در این جا دارد که 
فیلم هاى نتفلیکس به صورت آنلاین عرضه مى شود، اما طبق 
قوانین جشنواره کن، فیلم هاى بخش رقابتى این رویداد باید 
پس از جشنواره در ســینماهاى فرانسه اکران عمومى شوند 
که این، دعواى دنباله دارى را ساخته است. دیگر رخداد مهم 
فستیوال امسال تجلیل از جان کارپنتر، کارگردان مشهور به 
استاد سینماى وحشت است که قرار است با کالسکه طلایى 
مورد قدردانى قرار گیرد. این جایزه پیشتر به کارگردانانى چون 
مارتین اسکورسیزى، ورنر هرتسوك، جین کمپیون و آنیس 
واردا تعلق گرفته است.  تجلیل از سیلوستر استالون که قرار 
اســت بخش هایى از فیلم راکى 5 او بــراى معرفى به صورت 
نمایش ویژه در جشنواره روى پرده برود، دیگر رخداد فستیوال 
امسال است؛ تا در کل 12 روز پرهیجان براى سینمادوستان 

دنیا شکل گیرد.

هیجان انگیز

شهروند| پولاد کیمیایى چندوقتى  اســت که کارهاى عجیب وغریبى مى کند. جدیدترین این کارها هم 
بازى در تئاتر اســت، درحالى که  این بازیگر هنوز در خود ســینما هم موقعیت تثبیت شــده اى ندارد. بعد از 
نادیده گرفته شدن فیلمش در جشنواره که او را ناچار به اعلام مهاجرت و البته خیلى زود پشیمانى از این امر 
کرد، روز  گذشته پولاد کیمیایى از دلزدگى از ســینما گفت و این که مى خواهد در نمایش جلاد ویولن زن به 
روى صحنه برود .   خبرى که  به گزارش ویکى سینما با واکنش تند مجازى برخى از جوانان تئاترى مواجه شد. 
تئاترى هایى که از پولاد خواســته اند دست از سر  تئاتر بردارد. ظاهرا در ادامه سنت برخورد با بازیگران سینما  

حالا نوبت پولاد رسیده تا با مخالفت تئاترى ها روبه رو شود . 

پولاد!
دست از سر 
تئاتر بردار  

ره
چه

جنگ بهنام با بیمارى
رضا فوادیان، مدیر برنامه هاى بهنام صفوى درباره روند بیمارى او در این ماه هاى 
آخر به خبرنگار «شهروند» مى گوید: «بعد از مشکلاتى که  سال گذشته برایش به 
وجود آمد، تقریبا وضع ثابتى داشت و با شرایط  آى سى یو در منزل نگهدارى مى شد 
تا تقریبا 20روز قبل که دوباره مشکلات تنفسى پیدا کرد، بنابراین به دلیل شرایط 
آب و هوایى تهران به اصفهان منتقل شد.» ضایعه مغزى بهنام صفوى که از  سال 92 
خود را نشان داده بود، تیرماه  سال 94 به  قدرى شدید شد که او را وارد پروسه درمان 
جدى کرد و تا روزهاى پایانى عمرش هم درگیر آن بود. اگرچه  سال آبان 96 و پس 
از عمل جراحى دومش در آلمان توسط پروفسور سمیعى باز هم اثرات بیمارى او را 
تنها نگذاشت. تا همین یک ماه قبل البته سطح هوشیارى اش کمى بالاتر آمده بود 
و شاید مى توانســتند با او حرف بزنند اما به علت جلوگیرى از فشار به جمجمه اش 
مجبور بودند که او را درحال خواب نگه دارند. «بهنام خیلى براى بیمارى اش جنگید 
و از  سال 94 که عمل کرد، تاکنون امید به زندگى او را زنده نگه داشت و تا جایى که 

توان داشت، ایستاد.» 
به سختى براى هوادارانش خواند

ظاهرا آخرین حضور بهنام صفوى در قاب تلویزیون خرداد  سال 96 بود که همان 
زمان و هنگام اجرا هم حالش بد شــد: «بهنام در آن اجرا بسیار سخت خواند اما به 
خاطر هوادارانش این کار را انجام داد.» فوادیان مى گوید از همان زمان به بعد دیگر 
نتوانست آن طور که باید، بایستد: « سال گذشته وقتى فهمید که دوستانش، یعنى 
برادران خسروى و شهاب مظفرى برایش کنسرت برگزار کردند، خیلى خوشحال 

شد. خیلى دوست داشت تا روى استیج از دوستانش تشکر کند.» 
هیچ وقت با دل خوش از بهنام خداحافظى نکردم

سیدمحمد کاظمى هم یکى از ترانه ســرایان آلبوم هاى بهنام صفوى است که 
ظاهرا سابقه آشنایى شان به دهه80 برمى گردد، با هم چند تک آهنگ و یک آلبوم 
هم داشته اند اما بیشتر از آن که درباره همکارى شــان با «شهروند» حرف بزند، از 
دوستى شان مى گوید: «مهم نیست که ما چقدر با هم کار کرده ایم، من دوست خوبى 

را از دست داده ام که به راحتى نمى شود در دنیا مثل او را پیدا کرد. فارغ از موسیقى، 
او انسانى دور از شعار بود و شخصیت بى نظیرى داشت. خاطرات ما براى تولید آلبوم 
آرامش و بخشى از آلبوم معجزه زیاد است اما بعد از بیمارى خاطره زیادى از او ندارم، 
چون درحال درمان بود و او را کمتر مى دیدم. در طول مدت بیمارى هیچ وقت و حتى 
در روزهایى که خیلى حال خوبى داشت، امیدوار و خوشحال از بهنام خداحافظى 
نکردم. زیاد به روى خود نمى آورد اما متوجه بودم که مشــکلات و ســرگیجه هاى 
عجیب ناگهانى دارد. بعد از شیمى درمانى هاى خیلى قوى در رمضان  سال گذشته به 
یک آهنگ مشترك فکر مى کرد، چون همیشه امیدوار و محکم بود. من هم دست پر 
رفتم به خانه اش اما همان روز فهمیدم اصلا نمى تواند اجرا کند. بیمارى به بهنام غلبه 
کرده بود اما نمى خواست بپذیرد. بعد از آن دیگر بهنام را سرپا ندیدم، حتى برنامه 

داشتیم با هم به کیش برویم اما زمینگیر شد.» 
مى گفت پدرشدن حس فوق العاده اى دارد

همکار و دوســت صمیمى بهنام صفوى حالا از زمانى مى گوید که بهنام صفوى 
ممنوع الکار شد؛ اگرچه عادت نداشت موضوعى را کش بدهد اما از این ماجرا دلخور 
بود: «او چندنفر را در این ماجرا مقصر مى دانست با این حال خیلى دوست نداشت 
درباره اش حرف بزند.» بهنام صفوى پاییز  سال 96 پدر شد. ماجرایى که خیلى ها را 
متعجب کرد؛ یعنى این که گفته مى شد امید به زندگى بالایى داشت، واقعا همین طور 
بود. «این اواخر مى گفت پدرشدن جذاب اســت و حس فوق العاده اى دارد. ما هم 

امیدوار بودیم که معجزه اى رخ دهد.»
در غریبى بیمار شد

کاظمى معتقد اســت که بهنام صفوى در روند تشــخیص و بهبود بیمارى اش 
سهل انگارى کرد و البته خیلى ها هم او را تنها گذاشتند: «به نظرم بهنام در غریبى 
بیمار شد، خیلى ها بیمارى اش را باور نکردند. در غریبى هم دوران درمانش را سپرى 
کرد، اصلا کسى باور نداشت، چون قضیه پاشــایى پیش آمده بود و خیلى ها فکر 
مى کردند که اینها روشى براى محبوب شدن است.» او البته درنهایت معتقد است 
که بهنام در درمان بیمارى اش کوتاهى کرد:  «از روى امیدوارى کوتاهى کرد، دیر به 

دیر به پزشک مراجعه مى کرد و اصلا جدى نمى گرفت و شاید همان ابتداى بیمارى 
خیلى سهل انگارى کرد.»

بهنام صفوى تاکنون حدود 5 آلبوم و بیش از 20 تک آهنگ داشته است که چند 
مورد آن شهرت زیادى پیدا کرده است؛ مثل قطعه عشق من باش از همین آلبوم که 

سیروان خسروى ترانه سراى آن بود و شما احتمالا آن را زیاد شنیده اید.

نورا بيگ| تيرماه  سال ٩٤ زمانی که خبر بيماری بهنام صفوی در 
محافل رسانه ای پيچيد، هنوز مردم در تب وتاب مرگ مرتضی پاشايی 
بودند و بحث ها درباره ماهيت سوگواری طرفداران اين خواننده داغ 
بود، به همين دليل خبر بيماری بهنام صفوی را باور نکردند اما حالا بايد 
باور کنند که از دنيا رفته است. خيلی ها گفتند شايعه و شايد اين راه 
تازه ای برای مشهورشدن است اما بهنام صفوی يک تومورمغزی در 
سر داشت و صبح ديروز به دليل مشکلات شديد تنفسی و پايين آمدن 

اکسيژن خونش در بيمارستان ميلاد اصفهان فوت کرد.

از سال٩٢ تا ٩٤ که خودش نخواست کسی از بيماری اش خبردار شود 
و از آن به بعد هم خيلی در معرض اخبار نبود اما هربار که به بيمارستان 
می رفت يا حال وخيم تری پيدا می کرد، خبری از او منتشــر می شد. 
بهنام صفوی فقط ٣٦ سال داشت و به گواه دوستانش از اميد به زندگی 
بالايی برخوردار بود و شايد همين اميد به زندگی او را نزديک به ٤ سال 
چشم انتظار روزهای خوب زندگی نگه داشت اما درنهايت هم مجبور به 
تسليم شد. حالا خيلی ها از او به عنوان پسر مودب موسيقی و سلطان 

آرامش ياد می کنند. 
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اتمام صفحه آرايی
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شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
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در هر یـک از اتاق هـاى منزل 
یـا محـل کار مکانهـاى امـن 
را تعییـن کنیـد. ایـن مـکان 
میـز  یـک  زیـر  مى توانـد 
محکم، یـا کنار دیـوار داخلى 

بـه دور از پنجـره باشـد.

ادعاى تهیه کننده صداوسیما

مجریان تلویزیون بى سوادند

در پی افزايش انتقادها از ســلبريتی- مجری های 
صداوســيما و به خصوص انتقادهای پرشمار از اجرای 
جواد رضويان که در قالب   «انتقاد ٥٠ نفر از مجريان» 
رسانه ای شد؛ محمد هاشمی اصل، تهيه کننده برنامه 
«جشــن رمضان» گفت که «اکثر مجريان تلويزيون 
ســواد درســتی  ندارند. » به گزارش کافه سينما اين 
تهيه کننده افزود: «ما جز پنج مجری اصلی و حرفه ای 
تلويزيون چند نفر را داريم که بتوانند مخاطب را  نگه 
دارند؟ خود من بشدت علاقه مند هستم با مجريان کار 
کنم اما اکثر آنها نه سواد درستی دارند و نه می توانند آن ِ 

لحظه ای  داشته باشند و جذاب باشند.»

خبر

دست از سر 
تئاتر بردار  

زانیار خسروى: «نخســتین بارى که دیدمت فکــر کنم دوازده 
سیزده سال پیش بود. راستشــو بخواى هممون بهت حسودیمون 
میشد چون  همیشه مى خندیدى و خوشحال بودى. حتى تو بدترین 
شــرایط بیماریت هم روحیت و انرژیت بى نظیر بــود. امروز اونایى 
که  بدترین کارا رو در حقت کردن بیشــتر از همه برات گریه میکنن. 
اونایى که تو ســال هاى اوجت پنج سال جلوى خوندنتو گرفتن کلى 
 ابراز ناراحتى میکنن. ولى بازم مهم نیســت چون میدونم الانم دارى 
میخندى مثل همیشه... آخرین بارى هم که دیدمت دقیقا هیجده  روز 

پیش بود، سفر سلامت،  به دل بماند امید دیدار، خدانگهدار.» 
على ترابى، مدیرکل دفتر موسیقى وزارت ارشاد:  «  دفتر امور 
موسیقى، سوگ ازدست دادن این هنرمند جوان را به خانواده وى تسلیت 

گفته و  رحمت و رضوان خداوند را براى روح بلندش مسألت 
مى نماید.» 


